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Védické Světoponímání našich Předků

Poslanec NR SR za SNS Peter Kotlár sa vracia k téme covidových opatrení, pričom
považuje za veľmi dôležité, aby boli všetky súvislosti vyšetrené. Viac v článku Petra
Kotlára nižšie

Teraz tento príspevok zašlem “len” alternatíve, a ak ju zverejní, musí obecenstvo pochopiť, že si ho
prečíta do 1 a ½ milióna ľudí. Je mi to naozaj veľmi ľúto, ale je to tak…

COVIDOVÁ doba rozdelila spoločnosť. Sú tri parametre ktoré ma vyrušujú. Po prvé – niekto
poškodil verejné zdravie, po druhé – niekto na tom pekne zarobil (na poškodenom zdraví), za
tretie – niekto chce, aby sme po “úspechu” COVIDOVÉHO managementu počúvali nejakú
súkromnú inštitúciu ktorá nám bude diktovať, čo máme robiť keď príde ďalší “infekt”.

Tak si to upracme:
Nevidím jediný dôvod (a s kolegami v poslaneckom klube SNS sme prevažne konzistentní) aby sa v
súčasnosti  riešili  kapacity  očkovacích  centier  a  ostatné  momentálne  nepodstatné  otázky
managementu pandémií.  Jedine žeby sa očakávala ďalšia  pandémia (?)  a  s  ňou spojená otázka
dirigovania štátov hlavným dirigentom (WHO).

Skúsme spomaliť, opätovne vyzývam všetkých zúčastnených, aby riešili ostatné problémy a je ich
ozaj dosť, môže sa nám totiž veľmi ľahko stať, že vláda bude vládnuť “správne” ale národ bude
zdravotne nespôsobilý normálne fungovať.

Čo bráni tomu, aby sa urobila skúška správnosti? Načo sa ponáhľame, čo
zakrývame, či chceme, aby sa nedali dohľadať súvsťažnosti?
Vieme sa dohodnúť na čomkoľvek, avšak budeme predtým informovať ľudí aj o dohodách malých aj
veľkých. Ale existujú červené čiary. A cez červené čiary NIKTO NESMIE prejsť!

Nech to celé dopadne akokoľvek, urobíme ABSOLÚTNE VŠETKO PRETO, aby
sme vyšetrili všetky spojitosti pochádzajúce z COVIDového obdobia – pozície,
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firmy, farmafirmy, politici, politické rozhodnutia, zmluvy, testy, skúšky, účinky,
nežiadúce účinky, úmrtia, … všetko!

A keď to budeme mať hotové,… zverejníme to.

Tu vôbec nejde ani o mňa, ani o Vás, ide o generácie po nás. Radšej sa ospravedlním za to, že som sa
mýlil a prijmem verejnú hanbu, ako by som mal RISKOVAŤ verejné zdravie všetkých Slovákov.

Za toto som bojoval, k tomuto ste mi dali mandát. Toto je moja úloha.

Ale už dnes Vám môžem povedať, že COVIDová doba je plná lačnenia po zisku, moci a
ovládania  a  plná  účelového  utrpenia  ľudí.  A  mám  také  skryté  tušenie,  že  to  všetko
pokračuje…

Peter Kotlár
Celkom obyčajný človek, ktorého ste volili na vymedzený čas spomedzi seba na poslanca NRSR
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